



A.37

FOR IMMEDIATE RELEASE
FRIDAY, JULY 19, 1963.

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin, announced today that Sir Zafrulla Khan, current President of the United Nations General Assembly and Permanent Representative of Pakistan to the United Nations, will visit Ottawa on Monday, July 22. The Prime Minister, the Right Honourable Lester B. Pearson, will give a luncheon in his honour and he will have discussions with the Prime Minister and the Secretary of State for External Affairs.

- 30 -

A.37

A PUBLIER IMMÉDIATEMENT
VENDREDI, LE 19 JUILLET 1963.

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, annonce que Sir Zafrulla Khan, président actuel de l'Assemblée générale des Nations Unies et représentant permanent du Pakistan auprès des Nations Unies, fera une visite à Ottawa le 22 juillet. Le premier ministre, le très honorable Lester B. Pearson, recevra à déjeuner en son honneur. M. Zafrulla Khan s'entretiendra avec le premier ministre et le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures.

- 30 -